
rffinq
*"o1g*.10 loi', 

W-

Andrzej Golgbieski
Radny Rady Miasta Wloclawek

Woclawek, 10.10.2024r.

Pan
Krqysztof Kukuchi
Preqydent Miasta Wloclawek

Szanowny Panie prezydencie

w imieniu mieszkafc6w wloclawka zwracam siE z uprzejmq prosb4 o remont
chodnika na ulicy Reymonta - na odcinku od ulicy okrg2nej do ulicy Kasprowicza.

Park im' wladyslawa Lokietka po modernizacji wygl4d a bardzo ladnie,ale ptrylegaj4cy do Parku chodnik zbudowany z asfaltobetonu od strony ulicy Reymontajest w batdzo zlym stanie - popgkana nawierzchnia z wieloma ubytkami stanowi zagro1eriedla uzytkownik6w, jak r6wnie2 wizerunkowo jest dalekie od poprawnosci. Nawi erucrtniachodnika powinna by6 rozebrana i jej miejsce zast4pione przezkostkg brukowq

Park im. wladyslawa tr okietka stanowi wizyt6wkg centrum miasta.

Z vtyrazarni szacunku
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